
 
 
 
 

 

 

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA DEL CONSELL EDUCATIU DEL DISTRICTE DE LES CORTS 

DATA I HORA: 30 de març de 2023, 17.30h 

LLOC: Saló del Consell (Plaça Comas 18) 

 

Ordre del dia: 

1. Aprovació de l’acta de la sessió de l’anterior plenari del CEMD, si escau.  

2. Presentació de l’EBM Can Rosés 

3. Presentació del servei Konsulta’m   

4. Seguiment tema emergència climàtica a les aules (gestió de les altes 

temperatures)  

5.  Actualització informació obres Pavelló Illa 

6.  El lleure educatiu a les Corts i la necessitat d’espais  

7. Varis 

Assistents:, Montse Bassas (AE Les Corts-UBAE), Gian Lluís Ribechini (famílies Ins Pedralbes), 

Elisabet Bercial (ERC Les Corts), Saturnina Ruiz (Sant Ramon-Sagrat Cor), Montse Sabadell 

(famílies Ítaca), Cristian Cañestro (famílies Ítaca), Maica Sanz (UPC), Eva Blanco (Duran i Bas), 

Susana Burgos (direcció Duran i Bas), Ricard Gratacòs (famílies Ítaca), Laura Cañadas (BCN en 

Comú), Alicia Vázquez (famílies Santa Teresa de Lisieux), Melània Gómez (famílies Santa Teresa 

de Lisieux), Núria Martínez (famílies Santa Teresa de Lisieux), Laia i Ferran (Olivera Rodona), 

Oriol Guim (Plataforma entitats de persones amb discapacitat de les Corts), Xus Sanz (CEB), 

Jordi Guillén (conseller educació Districte de les Corts) i Laia Miró (DSPiT del districte de les 

Corts). 

Desenvolupament de la sessió: 

 

1. Aprovació de l’acta de la sessió plenària de 8 de novembre de 2022 

2. Presentació EBM Can Rosés 

 

El conseller Jordi Guillén explica que va haver una sessió informativa oberta el passat 15 de 

març per a la presentació de la futura escola bressol Can Rosés i en trasllada la informació que 

es va facilitar als/les assistents. 

Explica que l’Escola Bressol Municipal Can Rosés tindrà tres plantes i una superfície total de 

1.000 metres quadrats. Els 91 alumnes que l’estrenaran al setembre es repartiran en sis aules i 

podran accedir també a tres zones d’usos múltiples, un per planta. Els espais seran permeables 

amb portes lliscants. Hi haurà també una terrassa de més de 90 metres quadrats. 

 

3. Presentació del servei Konsulta’m   



 
 
 
 

 

La Núria Martínez, infermera del CSMIJ i referent del Konsulta’m a les Corts, explica els àmbits 

d’actuació del Konsulta’m que inclouen la detecció precoç, orientació, acompanyament i 

suport al malestar emocional i psicològic. Informa que realitzen atenció al Casal de Joves de les 

Corts els dilluns de 16.30h a 19h. Tot seguit, algunes diapositives com a resum de la 

presentació. 

 

 

 
 

4. Seguiment tema emergència climàtica a les aules (gestió de les altes temperatures)  

El senyor Jordi Guillén explica que l’Alcaldessa de Barcelona ha instat al President de la 

Generalitat a prioritzar els centres educatius públics per tal de procedir a la seva climatització. 

També explica que el Consorci d’Educació ha aprovat el programa de Confort ambiental per 

altes temperatures als centres educatius públics per a l’estiu de 2023 que es donarà a conèixer 

properament. 

Es pregunta quina és la planificació per a la implementació del programa a tots els centres 

educatius de la ciutat.  

Per part de les famílies també s’apunta que l’ideal seria cercar sistemes més sostenibles per a 

l’assoliment dels objectius plantejats en aquest programa de confort ambiental. 

 

5. Actualització informació obres Pavelló Illa 



 
 
 
 

 

El senyor Joan Carles Navarro, arquitecte redactor del Pavelló de l’Illa, presenta el projecte del 

futur Pavelló de l’Illa. Explica que és una obra d’important complexitat ja que l’edifici està 

encaixat enmig de dues escoles. 

La pretensió de la nova construcció és que sigui el més lleugera possible (i per això s’han 

emprat materials com fusta o policarbonat), i també que es dugui de terme el procés de forma 

industrialitzada. 

Projecta els renders amb les imatges del futur pavelló. 

Explica que es generarà un nou espai verd, com una placeta a l’espai de davant l’escola Ítaca i 

el Pavelló. Per part de les famílies es demana poder participar en el disseny del nou espai verd 

que sorgirà en la finalització del projecte constructiu. 

Les famílies de Santa Teresa de Lisieux demanen el compromís que l’afectació i impacte de les 

obres sobre l’escola siguin el mínim possible. Així mateix demanen que durant el curs vinent, 

de les 17h a les 17.30h, es talli el carrer Déu i Mata entre Constança i Numància donat que 

amb el tancat perimetral es veurà la vorera força reduïda i s’acumularan allà molt alumnat i 

famílies. S’ofereixen a posar i treure tanques les mateixes famílies de l’escola. 

 

6. El lleure educatiu a les Corts i la necessitat d’espais  

La Laia i el Ferran, monitors de l’esplai Olivera Rodona, expliquen que l’esplai Olivera Rodona, 

que enguany celebra els seus 50 anys, es troba en una situació molt crítica degut a la manca 

d’espai per realitzar la seva activitat dels dissabtes. 

Fins ara estaven a l’escola Anglesola però aquest curs no han pogut seguir fent ús dels espai 

d’aquest centre educatiu.  

Ara mateix estant fent esplai al pati obert de l’escola Duran i Bas, però donat que tenen uns 80 

infants, l’espai els resulta poc segur i de vegades entren en conflicte amb altres famílies que 

volen fer ús del pati obert. 

Aprofiten l’espai del consell escolar, que reuneix representants de diferents sectors de la 

comunitat educativa, per fer una crida a la col·laboració de les escoles del barri de les Corts. 

Demanen poder-se reunir amb algun centre per explicar-los les seves necessitats i per poder 

trobar un acord que satisfaci les dues parts. Per part de districte, s’ofereix la mediació i 

acompanyament per tal que per part de l’escola hi hagi les garanties necessàries a l’hora de fer 

la cessió. 

Es fa la reflexió que les entitats de lleure educatiu també eduquen i que les escoles són 

equipaments públics que haurien de seguir educant fora de l’àmbit estrictament lectiu. 

7. Varis 



 
 
 
 

 

El conseller Jordi Guillén s’acomiada del consell donat que és l’última sessió abans de les 

eleccions i de la constitució del nou govern municipal. 

Sense més a tractar, s’aixeca la sessió a les 19h. 


